

School Holiday Chinese Programme

课程要点说明 Course highlights:

<p>学前及低年级文化营：故事会、手工、书画、汉语拼音、字词句的听说读写、看动画等。</p>	<p>Pre-school and Lower primary culture camp Story-telling, art and craft, calligraphy, painting, hanyupinyin, skills in aural, speaking, reading, and writing, and watching animations etc.</p>
<p>写作技巧：</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 怎样写作文的开头和结尾 ● 如何描写人物的动作、对话和心理活动。 ● 怎样在作文中运用成语、谚语、惯用语。 ● 如何在作文中运用比喻、排比、拟人、夸张等修辞手法。 ● 怎样抓住文章的重点 	<p>Writing Skills</p> <ul style="list-style-type: none"> ● How to write the beginning & ending. ● Describing a person to Actions, Speech and Mentality of a person. ● How to use Chinese Idioms & Sayings in Composition. ● How to describe the details of the story. ● How to get the main points of the Composition.
<p>命题作文、完成文章： 如何审题、如何获取题材</p>	<p>Topical Composition, Completing the Essay Analyzing The Theme/Sourcing Writing resources.</p>
<p>精确的理解问答训练： 怎样抓住问题要点；怎样回答思维问题。</p>	<p>Rigorous Comprehension and Oral Exercises</p>
<p>口试技巧： 朗读的语音语调、重读轻读断句等技巧；如何描述图片及录像中人物的外貌、动作、神态等；如何与老师轻松对话。</p>	<p>Oral skills correct pronunciation and stresses etc.; describing people's appearances, actions and expressions; how to converse confidently with examiners</p>
<p>小六会考冲刺： 集中火力攻克填空、阅读理解及写作。</p>	<p>PSLE drilling tackle problems in cloze passage, comprehension, composition</p>
<p>中一、二假期班： 通过学习名句精华、演讲、戏曲、谚语俗语、灯谜等趣味活动，为中学写作打好基础。</p>	<p>Secondary : Through the study of famous quotes, speeches, drama, proverbs, sayings, riddles and other fun activities, students will build a solid foundation for Chinese writing.</p>